
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 477 af 18. juni 2020 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Camilla Christensen 
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Skatteudvalget 2019-20
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 477 
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Spørgsmål 

Har ministeren været inddraget i ændringerne i værdiansættelsescirkulæret, og godkendte 

ministeren ændringerne, herunder at skatteydere fremadrettet ikke længere kan bruge +/- 

15/20 pct.-reglen i forbindelse med familieoverdragelsesreglerne? 

 

Svar 

Som det ligeledes fremgår af mit svar på SAU alm. del spm. 476 har ændringscirkulæret 

været sendt i ekstern høring af Skatteministeriets departement. Parallelt hermed har styre-

signalet været sendt i høring af Skattestyrelsen. Der ses for øjeblikket på de indkomne hø-

ringssvar med henblik på at vurdere, om de giver anledning til ændringer. Forligskredsen 

på ejendomsområdet vil, når dette arbejde er afsluttet, blive præsenteret for høringssva-

rene og kommentarer hertil.  
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